

### 7 دیسمبر 2023

## دعوة لحضور الاجتماع الجمعية العامة غير العادية

عزيزي المساهم،

يسر مجلس إدارة Ooredoo (ش.م.ق.ع) دعوتكم لحضور **الاجتماع الجمعية العامة غير العادية** المقرر عقدها عند الساعة الرابعة والنصف من مساء يوم الأربعاء الموافق 27 ديسمبر 2023 في مقر الشركة الرئيسي في الخليج الغربي وذلك عبر المنصة الإلكترونية (Zoom). إذا لم يكتمل النصاب، سينعقد الاجتماع في يوم الأحد الموافق 31 ديسمبر 2023 في نفس الوقت والمكان.

# <u>جدول أعمال اجتماع الجمعية العامة غير العادية:</u>

- الموافقــة علــى تعــديل كــل مــن المــادة (8) والمــادة (22) والمــادة (26) والمــادة (27) مــن النظــام الأساسي للشركة وذلك بتغيير شركة قطر القابضة لتصبح جهاز قطر للإستثمار.
  - الموافقة على تعديل المادة (62) من النظام الأساسي:

### المادة (62) قبل التعديل:

"... 2- ثم يقتطع جزء من الأرباح تحدده الجمعية العامة العادية لمواجهة الالتزامات المترتبة على الشركة بموجب قوانين العمل.

يجوز للجمعية العامة العادية، بناءً على اقتراح مجلس الإدارة أن تقرر اقتطاع جزء من الأرباح الصافية لحساب احتياطي اختياري ويستعمل هذا الاحتياطي في الوجوه التي تقررها الجمعية. ثم يقتطع المبلغ اللازم لتوزيع حصة أولى من الأرباح قدرها 5% على الأقل للمساهمين عن المدفوع من قيمة أسهمهم، على أنه إذا لم تسمح أرباح سنة من السنين بتوزيع هذه الحصة فلا يجوز المطالبة بها من أرباح السنين القادمة.

يجوز للجمعية العامة العادية أن تفوض مجلس الإدارة بتوزيع أرباح نصف سنوية تحت حساب الأرباح على المساهمين في ضوء النتائج التي تظهرها الميزانية النصف سنوية المراجعة من قبل مدقق الحسابات على أن يتم التوزيع طبقاً لضوابط وموافقة إدارة شؤون الشركات بوزارة التجارة والصناعة. ..."

"... 2- ثم يقتطع جزء من الأرباح تحدده الجمعية العامة العادية لمواجهة الالتزامات المترتبة على الشركة بموجب قوانين العمل.

يجوز للجمعية العامة العادية، بناءً على اقتراح مجلس الإدارة أن تقرر اقتطاع جزء من الأرباح الصافية لحساب احتياطي اختياري ويستعمل هذا الاحتياطي في الوجوه التي تقررها الجمعية. ثم يقتطع المبلغ اللازم لتوزيع حصة أولى من الأرباح قدرها 5% على الأقل للمساهمين عن المدفوع من قيمة أسهمهم، على أنه إذا لم تسمح أرباح سنة من السنين بتوزيع هذه الحصة فلا يجوز المطالبة بها من أرباح السنين القادمة.

يجوز للجمعية العامة العادية أن تفوض مجلس الإدارة بتوزيع أرباح مرحلية (ربع سنوية أو نصف سنوية) خلال العام وذلك وفقا لضوابط هيئة قطر للأسواق المالية وأحكام قانون الشركات التجارية الصادر بالقانون رقم (11) لسنة 2015 وتعديلاته بقانون رقم (8) لسنة 2021. ..."

> **أريدُ ش.م.ق.ع.** برج Ooredoo، مبنى 14 المنطقة 61، شارع 801، الدفنة ص.ب. 217، الدوحّة، قطر

ت : 4440 (+974) | ف : (+974) 4440 (4974) ت رقم السجل التجارى : 21183

رأس مال الشركة المصرح به (5,000,000,000) ر.ق. ورأس مالها المصدر (3,203,200,000) ر.ق.

Ooredoo Tower, Building 14, Zone 61, Street 801, Al Dafna P.O. Box 217, Doha, Qatar Tel No.: (+974) 4440 0400 | Fax No.: (+974) 4411 0389 Commercial Registration No.: 21183 Company's Authorized Capital (QAR 5,000,000,000)

Ooredoo Q.P.S.C.



ويمكنكم الاطلاع على جدول التعديلات للمواد المذكورة أعلاه على موقع الشركة <u>www.ooredoo.com</u>.

### \*ملاحظات:

- •يرجى الحضور لاستكمال إجراءات التسجيل قبل الموعد المحدد بساعة.
- •يحق لكل مساهم أن يفوض أي شخص من حملة أسهم الشركة كتابياً لحضور الإجتماع والتصويت نيابةً عنه على قرارات الجمعية.
- •يقتصر حضور الاجتماع على حاملي أسهم الشركة المسجلين في أسواق الأوراق المالية في نهاية إغلاق جلسة التداول ليوم الأربعاء 27 ديسمبر 2023.
  - •يرجى من المساهمين إحضار ما يثبت ملكية أسهمهم.
- •يعتبر الإعلان المنشور في الصحف المحلية، وموقع بورصة قطر الالكتروني، وموقع الشركة الالكتروني، دعوة رسمية لجميع المساهمين، حيث لن يتم إرسال الدعوات عن طريق البريد وفقاً لأحكام المادة (121) من قانون الشركات التجارية.
  - •لغة الاجتماع هي اللغة العربية.

#### Invitation to Attend the Extra Ordinary Assembly Meeting

Dear Shareholder.

The Board of Directors has the pleasure of inviting you to attend the Extra Ordinary General Assembly Meeting of Ooredoo Q.P.S.C, which will be held on Wednesday 27<sup>th</sup> of December 2023, at 4:30 pm. The meeting will be held in Ooredoo Main Headquarters in West Bay and via Zoom. If there is no quorum, an alternative date will be Sunday 31<sup>st</sup> December 2023, at the same time and place mentioned above.

#### Agenda of the Extra Ordinary Meeting:

- 1-Approval of the amendment of Article (8), Article (22), Article (26) and Article (27) of the Company's Articles of Association by changing Qatar Holding company to become Qatar Investment Authority.
- 2-Approval of the amendment of Article (62) of the Articles of Association:

Article (62) before the amendment:

"2 - The General Assembly shall deduct a part of the profit to face the Company's obligation under Labor Laws.

The Ordinary General Assembly may, on the recommendation of the Board, decide to deduct parts of net profits to be allocated into an optional reserve account, this reserve is used on areas decided by the General Assembly, then an amount sufficient for distributing initial dividends to the Shareholders equal to at least five percent (5%) of the paid part of their shares shall be deducted from the net profits. If in any year, the profits realized would not allow for such distribution of Dividends from the profits of any subsequent years.

Ooredoo Q.P.S.C.

ooredoo.ga

Ooredoo Tower, Building 14, Zone 61, Street 801, Al Dafna P.O. Box 217, Doha, Qatar Tel No.: (+974) 4440 0400 | Fax No.: (+974) 4411 0389 Commercial Registration No.: 21183 Company's Authorized Capital (QAR 5,000,000,000) Company's Issued & Paid-Up Capital (QAR 3,203,200,000) أري**دُ ش.م.ق.ع.** برج o.ooredoo، مبنى 14 المنطقة 61، شارع 801، الدفنة ص.ب. 217، الدوحة، قطر ت : 4120، الدوحة، قطر رقم السجل التجارى : 21183 رأس مال الشركة المصرح به (5,000,000,000) ر.ق. ورأس مالها المصدر (3,203,200,000) ر.ق.



The Ordinary General Assembly may delegate the Board the power to distribute Semi-Annual Dividends on account of the final Dividends among the Shareholders based on the results of the Semi-Annual audited financial statements provided that such distribution shall be made with the consent of and in accordance with terms approved by the Department of Trade Affairs of the Ministry of Economy and Trade."

"2 - The General Assembly shall deduct a part of the profit to face the Company's obligation under Labor Laws.

The Ordinary General Assembly may, on the recommendation of the Board, decide to deduct parts of net profits to be allocated into an optional reserve account, this reserve is used on areas decided by the General Assembly, then an amount sufficient for distributing initial dividends to the Shareholders equal to at least five percent (5%) of the paid part of their shares shall be deducted from the net profits. If in any year, the profits realized would not allow for such distribution of Dividends from the profits of any subsequent years.

The Ordinary General Assembly may delegate the Board the power to distribute interim dividends (quarterly or semi-annual) during the year, in accordance with the regulations of the Qatar Financial Markets Authority and the provisions of the Commercial Companies Law promulgated by Law No. (11) of 2015 and its amendments by Law No. (8) of 2021."

You can view the amendments mentioned above on the company's website www.ooredoo.com.

#### **Notes:**

- Shareholders are requested to arrive for registration one hour early.
- A shareholder who cannot attend the Ordinary and Extra Ordinary General Assembly Meetings in person may appoint a proxy to represent him.
- Only shareholders, whose names have been registered in the company's shareholder register with the Exchanges after closing of business on Wednesday 27<sup>th</sup> of December 2023, are eligible to attend the Meetings.
- Shareholders should bring with them relevant documents proving their ownership of the shares they claim to hold.
- The announcement posted in local newspapers, on the Qatar Stock Exchange website, and the Company's website, will be official to all shareholders, as no invitations will be sent through the post, according to stipulations of article (121) of Commercial Companies Law.
- The meetings will be conducted in Arabic.

Ooredoo Q.P.S.C.
Ooredoo Tower, Building 14,
Zone 61, Street 801, Al Dafna
P.O. Box 217, Doha, Qatar
Tel No.: (+974) 4440 0400 | Fax No.: (+974) 4411 0389
Commercial Registration No.: 21183

Company's Authorized Capital (QAR 5,000,000,000) Company's Issued & Paid-Up Capital (QAR 3,203,200,000) أري**دُ ش.م.ق.ع.** برج Ooredoo، مبنى 14 المنطقة 61، شارع 801، الدفنة ص.ب. 217، الدوحة، قطر ت : 4100 0440 (479+) | ف : 9380 4410 (479+) رقم السجل التجارى : 21183 رأس مال الشركة المصرح به (5,000,000,000) ر.ق. ورأس مالها المصدر (3,203,200,000) ر.ق.